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Abstract (en)
[origin: WO2016071011A1] Folding box (1) for a piece of jewellery or a timepiece, comprising a foldable blank (2) forming a wrapping web that is
movable between a position unfolded in a plane and a folded position, and comprising flaps that are movable with respect to a bottom (21), said
box (1) comprising a parallelogram-shaped foldable structure (4) that is movable between a position folded parallel to said plane and an unfolded
position. In said stable unfolded position, said foldable structure (4) is deployed around at least one holding structure (3) and is in play-free contact
with said holding structure (3), said holding structure (3) comprising at least one rib (31) which delimits two compartments in said box (1).

Abstract (fr)
Ecrin pliant (1) pour pièce de bijouterie ou d'horlogerie, comportant un flan pliable (2) formant une bande d'enveloppement mobile entre une position
dépliée dans un plan et une position pliée, et comportant des volets mobiles par rapport à un fond (21), ledit écrin (1) comportant une structure
pliable (4) en parallélogramme, mobile entre une position pliée parallèlement audit plan et une position dépliée. Dans ladite position dépliée stable
ladite structure pliable (4) est déployée autour d'au moins une structure de maintien (3) et en contact sans jeu avec ladite structure de maintien (3),
laquelle structure de maintien (3) comporte au moins une nervure (31) qui délimite deux compartiments dans ledit écrin (1).
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